

ကောင်းမှုပြုသူသည် ဤဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။ တမလွန်  
ဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။ ပစ္စုပ္ပန် တမလွန် နှစ်တန်ဘဝတို့၌လည်း  
ဝမ်းမြောက်ရ၏။ ထိုသူသည် မိမိ၏ စင်ကြယ်သော ကောင်းမှုကို  
သိမြင်ရ၍ ဝမ်းမြောက်ရ၏။ အလွန်ပင် ဝမ်းမြောက်ရပေ၏။

(ဓမ္မပဒ-၁၆)

## နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံ အက်စ်တိုးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အက်စ်တိုးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သော သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဗီလ်ယာ လူဘီသည် ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော်၌ ၎င်း၏ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာကို ပေးအပ်သည်။  
အဆိုပါ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းညွန့်၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်ကျော်နှင့် သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသုရိန်သန့်ဇင်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အက်စ်တိုးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအားလက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

## ဆွစ်ဇာလန်လက်တစ်နေရာ လယ်တောခြံလေးမှ အပြန်

သမိန်မြတ်ဇ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့ စက်တင်ဘာ ၆ ရက်က ဘန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ အသုံးချသိပ္ပံပညာတက္ကသိုလ် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးခြံအတွင်း နို့စားနွားများ မွေးမြူထားရှိမှုကို ကြည့်ရှုလေ့လာရာ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရှင်းလင်းတင်ပြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံဟူသည် ဥရောပတိုက်အလယ်ပိုင်းတွင် လီချင်စတိန်း၊ ဩစတြီးယား၊ ပြင်သစ်၊ အီတလီနှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံတို့ ဝန်းရံထားသော ကုန်းတွင်းပိတ်နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံ ဖြစ်သည်။ Alpine Country ဟု သိရှိထားကြသော ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံသည် အလုပ်ရုံတောင်တန်းများ၊ အလုပ်ရုံတောင်တန်းအစ တောင်တန်းများ တည်ရှိရာ အရပ်ဒေသလည်းဖြစ်သည်။ ဆွစ်ဇာလန်ဟု ဆိုလိုက်သည်နှင့် လက်ပတ်နာရီအမျိုးမျိုးကို မြင်ယောင်မိကြမည်။ ဂျနီဗာမြို့တော်ကြီးကို ဆွဲ၍မြင်မိကြမည်။ ဇူးရစ်ရွှေစေ့ကွက်နှင့် ဘက်လုပ်ငန်းများကို မြင်ယောင်မိကြပါလိမ့်မည်။ တကယ်တမ်းတွင်လည်း ဆွစ်ဇာလန်သည် အေးချမ်းတည်ငြိမ်၍ သစ်ရပ်သန့်ရှင်းသော ပုံရိပ်များကို ခံစားမိစေသည်။ ပန်းမြို့တော်၊ ချယ်ရီမြေ အစရှိသဖြင့် တင်စားခေါ်တွင်လေ့ရှိသော ပြင်ဦးလွင်နှင့် ရာသီဥတုဆင်ဆင်တူသည်ဟု ထင်မြင်မိသည်။ အိုင်းစတိုင်းပြတိုက်သို့ သွားရာလမ်းတွင်လည်း ယာဉ်ကြောထူထပ်မှုကြောင့် စောင့်ဆိုင်းရသည်များလည်း ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည်။ ဖြတ်သန်းခဲ့ရသော မော်တော်ကားလမ်းများမှာ တစ်ဖက်လျှင် နှစ်ကြောင်းစီသာရှိသော်လည်း ထူးခြားချက်မှာ ယာဉ်မောင်းများ၊ စီးနင်းသူများ၏ စည်းကမ်းရှိမှု၊ အပြန်အလှန်လေးစားမှုပင် ဖြစ်သည်။  
စက်တင်ဘာ ၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဘန်းမြို့ရှိ Bern Historical Museum ပြတိုက်အတွင်းသို့ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ယာဉ်တန်းဖြင့် ထွက်ခွာလာခဲ့သည်။ ရှေ့ပြေးလုံခြုံရေးယာဉ်များဖြင့် မောင်းနှင်နေသော နိုင်ငံတော်၏ ဧည့်သည်တော် ယာဉ်တန်းပင်ဖြစ်လင့်ကစား ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းနှင့်အညီ မောင်းနှင်ရကြောင်းလည်း သတိပြုမိသည်။ အဲလ်ပတ်အိုင်းစတိုင်းဆိုသည်နှင့် ရီလေတီပတ်သီအိုရီ၊ အကူမြူဗုံးထုတ်လုပ်နိုင်သည့် ဖော်မြူလာတို့ထိုင်ခဲ့သူ စသည်ဖြင့် သတိရမိကြပေလိမ့်မည်။ အိုင်းစတိုင်းပြခန်းကို လေ့လာပြီးနောက် ရှင်းလင်းဆောင်သို့ရောက်ရှိသောအခါ အထူးစိတ်ဝင်စားဖွယ်ရာကောင်းသည့် ရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ်ကို ကြုံတွေ့လိုက်ရသည်။ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ၏ ဖက်ဒရယ်စနစ်၊ စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၁ သို့

သီတင်းကျွတ်အခါသမယမှာ ကျန်းမာရွှင်လန်း ပြုံးပျော်နိုင်ကြပါစေကြောင်း

# ONE TEA

မှ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါသည်။

09 5178737

ကြေးမုံစာတည်း ရှုထောင့်

၄-၁၀-၂၀၁၄၊ စနေနေ့

မည်သူမပြု မိမိမူ

သတ္တဝါတစ်ခု ကံတစ်ခုတည်းရှိသည်။ မိမိပြုသည်က မိမိဘဝကို ပြဌာန်းပေးသည်။ မည်သူမပြု မိမိမူဟုဆိုခြင်းမှာ ဤသဘောကိုဆောင်သည်။ ကိုယ်ပြုသည်ကို ကိုယ့်ပုံပြန်လာမြဲဖြစ်သည်။ ကောင်းမွော့ ဆိုးမွော့ကို ကြိုက်သည်ဖြစ်စေ၊ မကြိုက်သည်ဖြစ်စေ ပယ်မရ လက်ခံကြရခြင်းဖြစ်သည်။

အာဆီယံနိုင်ငံအများစုမှာ ကမ်းရိုးတန်းနိုင်ငံများ၊ ကျွန်းနိုင်ငံများဖြစ်နေကြရာ ပင်လယ်ရေမြင့်တက်လာနေမှုက မလွယ်မသွေ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တွေကို တုံ့ပြန်နိုင်ရန်အတွက် ခေတ်မီစနစ်များ ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်ပေးရမည်။

ဆိုလျှင် မအိပ်ရဲဘဲ ထိုင်စောင့်နေရသည်ဟု သဲဖြူကျန်းကျေးရွာသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်ကို သတိရမိပါသည်။

ပင်လယ်ရေအာယ်ကြောင့်မြင့်တက်လာရသနည်း။ ကမ္ဘာကြီးပူနွေးလာမှုကြောင့်ဖြစ်သည်။ အဘယ့်ကြောင့်ကမ္ဘာကြီးပူနွေးလာရသနည်း။ နေမှ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်များ ဝင်ရောက်လာမှုကြောင့်ဖြစ်သည်။

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃  
ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာ မြန်မာ-ထိုင်း လုပ်ငန်းအဖွဲ့ (၁၁)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးအား အောက်တိုဘာ ၁ ရက်နှင့် ၂ ရက်တို့တွင် နေပြည်တော်ရှိ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာ မြန်မာ-ထိုင်း လုပ်ငန်းအဖွဲ့ (၁၁)ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကျင်းပ

Office (PMO) အဖြစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် Roland Berger ကုမ္ပဏီမှ ကနဦးစီမံကိန်းများအတွက် အီတာလျံ-ထိုင်းကုမ္ပဏီနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ Ministry of Economy၊ Trade and Industry (METI) တို့သို့ Terms of Reference (TOR) ပေးပို့ဖိတ်ခေါ်ခဲ့မှုအပေါ် ကမ်းလှမ်းလွှာတင်သွင်းလာမှု၊ TOR တွင် ဖော်ပြထားသည့် အချက်အလက်များနှင့်

ကိုက်ညီမှု မရှိသည့်အချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန် ကနဦးစီမံကိန်း လုပ်ငန်းများတွင် နှစ်လမ်းသွားကားလမ်း၊ ဆိပ်ကမ်းငယ်၊ ကနဦးစက်မှုဇုန်၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးလုပ်ငန်း၊ လူနေအဆောက်အအုံနှင့် မြို့ပြစီမံကိန်း၊ ရေပေးဝေရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးစီမံကိန်းများ ပါဝင်သည်။

အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့တွင် ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်း လုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် စတင်ဆောင်ရွက်မည့် ကနဦးစီမံကိန်းများအလိုက် သဘောတူချုပ်ဆိုသွားရမည့် Concession Agreement များနှင့် ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်ညှိနှိုင်းရန် လိုအပ်သည့် အချက်များအား ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး

ပြုလုပ်ရမည်။ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား ညှိနှိုင်းအတည်ပြုခြင်း၊ အီတာလျံ-ထိုင်းကုမ္ပဏီ၏ ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများအပေါ် တန်ဖိုးတွက်ချက်ခြင်း (Due Diligence Assessment) နှင့် ပတ်သက်၍ အပြီးသတ်ညှိနှိုင်းရန် သတ်မှတ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန်တည်ဆောက်ရေး

အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအေးမြင့်၊ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစံစိန်၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မောင်သိမ်၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆက်အောင်၊ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ မြန်မာ-ထိုင်း ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

စာအုပ်စာပေလူမိတ်ဆွေ

Cartoon illustration with two characters and speech bubbles containing Burmese text about project management and communication.

Table and text providing exchange rates and prices for various goods, including a summary of the total value.

Toshiba advertisement featuring the slogan 'သီတင်းကျွတ်အထူးအစီအစဉ်' (Special Festival Offer) and 'Up to 30% Off', listing various electronic products and their discounted prices.

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံ ဘူတန်ဘုရင်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘူတန်ဘုရင်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး အဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီး ဖြစ်သော သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ကိုဆန်ဝမ်ဒီသည် ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော် သမ္မတအိမ်တော်၌ ၎င်း၏ သံအမတ် ခန့်အပ်လွှာကို ပေးအပ်သည်။



အဆိုပါ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာ ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းညွန့်၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်ကျော်နှင့် သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသူရိန်သန့်ဇင်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘူတန်ဘုရင်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သော သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ကိုဆန်ဝမ်ဒီ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာ ပေးအပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာကဏ္ဍ ဒုတိယလေးလပတ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့် ပညာကဏ္ဍ၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒုတိယလေးလပတ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန်းရီက အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းပြီးဖြစ်၍ အဆင့်မြင့်ပညာဥပဒေနှင့် တက္ကသိုလ်ပဋိညာဉ်များကို ဆက်လက်

ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရေး၊ အချိန်တိုအတွင်းဖြစ်ထွန်းမည့်အစီအစဉ်များ (Quick Wins) ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရေး၊ ဆရာ ဆရာမ တိုးချဲ့ခန့်ထားရေး၊ ဆရာ ဆရာမ အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး၊ ပညာရေးအညွှန်းကိန်းအတွက် မှန်ကန်သော စာရင်းအင်းအချက်အလက်များရရှိရေး၊ စတုတ္ထတန်း၊ အဋ္ဌမတန်းနှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ကိစ္စရပ်များဆွေးနွေးရေး၊ အခမဲ့ပညာသင်ကြားရေးစနစ် ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ သက်မွေး

ပညာရေးစနစ်ကိုတိုးချဲ့၍ ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းဖြင့် ပညာသင်ယူခွင့်နှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး၊ မြန်မာစာနှင့် မြန်မာ့တန်ဖိုးမြှင့်တင်ရေး၊ ဆရာ အတတ်ပညာရေးဆိုင်ရာများကို မှာကြားဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မင်းအောင်က အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းပြီးဖြစ်၍

ဆက်လက်ရေးဆွဲရမည့် အဆင့်မြင့်ပညာကဏ္ဍ၏ နည်းဥပဒေများကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အစီအစဉ်တကျ ရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် ဒေသန္တရအဆင့်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်၊ ဗဟိုအဆင့်ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။ ထို့နောက် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနဖွဲ့စည်းပုံရေးဆွဲရေး၊ အဆင့်မြင့်ပညာကဏ္ဍ ဥပဒေရေးဆွဲရေးကိစ္စများကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာယူ-၁၉အသင်း ခြေစမ်းပွဲတွင် အနိုင်ရ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃

မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့် အာရှယူ-၁၉ပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် မြန်မာယူ-၁၉ အသင်းနှင့် MNL All Star အသင်းတို့သည် ယနေ့ညနေ ၆ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ သုဝဏ္ဏကင်း၌ ခြေစမ်းကစားကြရာ မြန်မာယူ-၁၉အသင်းက သုံးဂိုးပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

မြန်မာယူ-၁၉ - သုံးဂိုး (အောင်သူ၊ မောင်မောင်စိုး၊ ငြိမ်းချမ်းအောင်) MNL All Star - ဝိုးမရှိ (ဖိုးသော်ဇော်)

စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးအကြောင်းဟောပြော

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃

ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူးရုံး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်ဝင်း၊ အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန(FDA)မှ ဒေါက်တာဖြိုးမာန်သက်ဦးနှင့်အဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံ စားသုံးသူကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအသင်းတို့ပူးပေါင်း၍ စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် မြို့နယ်ပညာရေးမှူးရုံးနှင့် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ကော့မူမြို့နယ် ပြည်တော်သာရပ်ကွက် အခြေခံ

အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနား တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃

စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက်မှ အောက်တိုဘာ ၄ ရက်အထိ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ အင်ချွန်မြို့တွင် ကျင်းပသည့် (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲ၏ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပပွဲများအား အောက်တိုဘာ ၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်၊ MRTV Sport(1)၊ MRTV Sport(2)တို့မှ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း မိဘပြည်သူများအား ကြိုတင်အသိပေးအပ်ပါသည်။ (သတင်းစဉ်)

မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သက်တမ်းတိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည်

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလအတွင်း မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သက်တမ်းတိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ ကြိုတင်ပြင်ဆင်နိုင်ရန်အတွက် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 3 columns: စဉ် (Order), တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် (Region/State), မြို့နယ် (Township). It lists various regions and townships such as Mandalay, Yangon, and others.

ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

HERBALLINES advertisement featuring a woman's face and hair, with text in Burmese and English. The text includes '12ml', 'BECAUSE IT'S FOR FAMILY', and 'မိသားစုအတွက်ဖြစ်လို့ပါ'.

နိုင်ငံတကာ

# ဟောင်ကောင်၌ ဥပဒေနှင့် မညီညွတ်သော ဆန္ဒပြမှု ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ သတင်းဝေဖန်သူများ ရုတ်ချ

**ပေကျင်း အောက်တိုဘာ ၃**  
တရုတ်နိုင်ငံအထူးအုပ်ချုပ်ခွင့် ရဒေသ ဟောင်ကောင်၏ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး နတ်ထွက် ပေးရန် Occupy Central အမည်ရှိ လှုပ်ရှားမှုအဖွဲ့က ဥပဒေနှင့် ညီညွတ်မှုမရှိသော စုဝေးဆန္ဒပြမှုများ ပြုလုပ်ခြင်းကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ သတင်းဝေဖန်သူများက ရုတ်ချပြောဆို လျက်ရှိကြောင်း၊ စုဝေးဆန္ဒပြသူများသည် ဟောင်ကောင်၏ အနာဂတ်ကို မှေးမှိန်အောင် ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း အောက်တိုဘာ ၃ရက် ဆင်ဟွာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ ဒီမိုကရေစီ လိုလားသော အဆိုပါအဖွဲ့ကို

အကြမ်းမဖက် အာဏာဖိဆန်ရေးလှုပ်ရှားမှု အဖွဲ့အဖြစ် ဟောင်ကောင်တက္ကသိုလ် ဥပဒေ ပါမောက္ခတစ်ဦးက စတင်ထုထောင်ခဲ့သည်။  
ဟောင်ကောင်ရှိ လူ့အစည်ကားဆုံး နေရာများတွင် စက်တင်ဘာ ၂၈ရက်မှစတင်၍ ဆန္ဒပြမှုပြုလုပ်လာခဲ့ကြသည်။ ဆန္ဒပြမှုကြောင့် မော်တော်ယာဉ်နှင့် လူများကူးလူးသွားလာမှု ထိခိုက်ရပြီး စာသင်ကျောင်းများနှင့် ဘဏ် တိုက်များကို ယာယီပိတ်ထားရသည်။ ၎င်းအပြင် စတော့ရယ်ယာရေးကွက်၌ ရယ်ယာ ရေးနှုန်းများ ထိုးကျခဲ့သဖြင့် ဒေသဆိုင်ရာ

စီးပွားရေးတိုးတက်မှုနှင့် လူမှုရေးတည်ငြိမ်မှု တို့အပေါ် ဆိုးကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိစေသည်။  
“တရုတ်နိုင်ငံသည် ဟောင်ကောင်၏ အနာဂတ်ဖြစ်ပြီး ရန်သူမဟုတ်” ဟူ၍ခေါင်းစဉ် တပ်ထားသော သတင်းဝေဖန်ချက်ကို ဂါဒီ ယန်သတင်းစာ၏ ပင်တိုင်ဆောင်းပါးရှင် မာ တင်ဂျက်က အောက်တိုဘာ ၁ရက်တွင် ရေးသားခဲ့သည်။  
၁၉၉၇ခုနှစ်တွင် တရုတ်နိုင်ငံ၏ အချုပ် အခြာအာဏာအောက်သို့ ဟောင်ကောင်ကျွန်း ကို ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ချိန်အထိ ယင်း ဒေသသည် ဗြိတိသျှ ကိုလိုနီနယ်မြေတစ်ခု အဖြစ်၁၅နှစ်ကြာရပ်တည်ခဲ့ကြောင်း၊ ကိုလိုနီ အုပ်ချုပ်ရေးကာလအတွင်း ဟောင်ကောင် တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သူ အုပ်ချုပ်ရေး မှူး ၂၈ဦးစလုံးကို ဗြိတိသျှအာဏာပိုင်များက ခန့်အပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဟောင်ကောင်တွင် ဒီမိုကရေစီစနစ် စတင်ကျင့်သုံးရန် အမှန် တကယ် စတင်လုပ်ဆောင်ခဲ့သူမှာ တရုတ် အစိုးရအဖွဲ့သာလျှင်ဖြစ်ကြောင်း၊ လွန်ခဲ့သည့် ၁၇နှစ်တာကာလအတွင်း “တစ်နိုင်ငံ စနစ် နှစ်မျိုး” မူဝါဒကို တရုတ်အစိုးရအဖွဲ့က လေးစားလိုက်နာခဲ့ကြောင်း မာတင်ဂျက်၏ ဆောင်းပါးတွင် ရေးသားဖော်ပြထားသည်။  
Occupy Central လှုပ်ရှားမှုအဖွဲ့နှင့် ပတ်သက်၍ အနောက်အုပ်စုနိုင်ငံအချို့က စံနှစ်မျိုးကျင့်သုံးနေကြောင်း၊ အနောက်အုပ်စု နိုင်ငံအချို့သည် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ပြည်တွင်းရေး တွင် ဝင်ရောက်စွက်ဖက်လျက်ရှိကြောင်း ပြင်သစ်နိုင်ငံ ပါရီတက္ကသိုလ်မှ တရုတ်ရေးရာ ကျွမ်းကျင်သူ ပရိယာပီကတ်က ဆင်ဟွာ သတင်းဌာနသို့ ပြောကြားသည်။



ဟောင်ကောင်ရှိ အစိုးရအဖွဲ့အဆောက်အအုံအဝင်ဂိတ်အနီး ဆန္ဒပြနေသူများကို တွေ့ရစဉ်။



အောက်တိုဘာ ၂ရက်က ဝါရှင်တန်၌ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဂျွန်ကယ်ရီနှင့် ဗီယက်နမ်ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဖမ်ဘင်မင်းတို့ တွေ့ဆုံကြစဉ်။

## ဗီယက်နမ်သို့ လက်နက်ရောင်းချရန် အမေရိကန် ပြေလျော့ပေး

**ဝါရှင်တန် အောက်တိုဘာ ၃**  
အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ဆယ်စုနှစ် များစွာ လက်နက်ရောင်းချမှု ပိတ်ပင်ထား ခြင်းကို ပြေလျော့ပြီးသည့်နောက် ဗီယက်နမ် နိုင်ငံသည် အမေရိကန်နိုင်ငံထံမှ လူသတ် လက်နက်မဟုတ်သော စစ်ဘက်ဆိုင်ရာပစ္စည်း များကို ဝယ်ယူနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ဘလွန်းဘတ်သတင်းဌာနက ယနေ့ဖော်ပြ သည်။  
ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်လည်း ဖြစ်၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးလည်းဖြစ်သူ ဖန်ဘင် မင်းကို ဝါရှင်တန်သို့ လာရောက်လည်ပတ်စဉ် အတွင်း အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီက အကြောင်းကြားခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း၊ အကြောင်းခြင်းရာ တစ်ခုချင်း အလိုက် စာချုပ်များချုပ်ဆိုမည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြော ရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဂျင်ပီဆာကီ၏ ကြေညာချက် တွင် ဖော်ပြသည်။  
ဗီယက်နမ်နိုင်ငံက ၎င်း၏ ရေကြောင်း

ပိုင်နက်အား အများသိရှိစေရန်နှင့် ရေကြောင်း လုံခြုံရေးစွမ်းရည်တိုးတက်စေရန် ကြိုးပမ်း ခြင်းကို ထောက်ခံသော မူဝါဒဖြစ်သည်ဟု ပီဆာကီက ပြောသည်။  
၎င်း၏ ကျယ်ပြောလှသော ပင်လယ် ကမ်းခြေရေပြင်တစ်ခုကို ရေကြောင်းလုံခြုံ ရေးဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းရှိသည့် ကာကွယ်ရေး ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်ထားသော ကင်းလှည့် သင်္ဘောများကို ဗီယက်နမ်နိုင်ငံက ရရှိဖွယ်ရာ ရှိကြောင်း ပီဆာကီက ထပ်မံပြောကြားသည်။  
ဗီယက်နမ်စစ်ပွဲပြီးသည့်နောက် ဆယ်စု နှစ်လေးစု နီးပါးအကြာတွင် တစ်ချိန်က ရန်သူနှစ်ဦး၏အကြား စစ်ရေးဆက်ဆံမှု တိုးတက်ရန်အတွက် လက်နက်ရောင်းချမှု ပိတ်ပင်ထားမှုကို တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ပြေလျော့ ပေးခြင်းက အထောက်အကူပြုသည်။ ၁၉၈၄ ခုနှစ်ကတည်းက အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ဗီယက်နမ်နိုင်ငံသို့ လက်နက်ရောင်းချခြင်းကို ပိတ်ပင်ထားခဲ့သည်။

ဘလွန်းဘတ်။

## အီရတ်၌ လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ရန် ဩစတြေးလျအစိုးရ ခွင့်ပြု

**ဆစ်ဒနီ အောက်တိုဘာ ၃**  
အီရတ်နိုင်ငံ အတွင်းရှိ အစ္စလာမစ်နိုင်ငံ (အိုင်အက်စ်) ပစ်မှတ်များကို လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ရန် ဩစတြေးလျအစိုးရက ခွင့်ပြု လိုက်ပြုစီမံကြောင်း ဗွီအိုအေက ယနေ့ ပြော ကြားသည်။  
အိုင်အက်စ်သည် ကမ္ဘာကြီးကို စစ် ကြေညာခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းတို့ကို ဖြိုခွင်းပစ်ရ မည်ဖြစ်ကြောင်း ဩစတြေးလျဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘော့က ပြောသည်။  
ဩစတြေးလျ စစ်လေယာဉ်များသည် အီရတ်နိုင်ငံအတွင်း၌ ရက်ပိုင်းအတွင်း ငုံးကြဲမည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။  
အာရပ်စော်ဘွားများ ပြည်ထောင်စု (ယူအေအီး) နိုင်ငံရှိ အမေရိကန်စစ်စခန်းသို့ ကင်ဘာရာက တိုက်လေယာဉ်ခြောက်စင်းနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၆၀၀ စေလွှတ်ထားခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။  
အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများကို တိုက် ခိုက်လျက်ရှိသည့် ဒေသတွင်းတပ်ဖွဲ့များအား အကြံပေးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ရန် အီရတ်နိုင်ငံ မြောက်ပိုင်း၌ ဩစတြေးလျကွန်မန်ဒိုများ တပ်စွဲထားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘော့က ပြောသည်။  
ဩစတြေးလျနိုင်ငံသား ၆၀ ခန့်သည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်၌ အစွန်းရောက် အုပ်စု များတွင်ပါဝင်တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်ဟု ယူဆ ရသည်။ ကင်ဘာရာကပြည်တွင်းအကြမ်းဖက် သမားများ၏ ခြိမ်းခြောက်မှုကို သတိပေးချက် ထုတ်ပြန်ထားခဲ့သည်။  
ဗွီအိုအေ။

## ကင်မရွန်း မမျှော်လင့်ဘဲ ကဘူးသို့ရောက်ရှိ၊ အာဖဂန်ကို ထောက်ခံကြောင်း ကတိပြု

**ကဘူး အောက်တိုဘာ ၃**  
အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ ကဘူးမြို့သို့ မမျှော်လင့်ဘဲ ရောက်ရှိနေသည့် ဗြိတိန်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေးဗစ်ကင်မရွန်းက မကြာသေးမီက ကျမ်းသစ္စာကျိန်ဆိုခဲ့သော သမ္မတအသစ်နှင့် ညီညွတ် ရေးအစိုးရအဖွဲ့အသစ်ကို ထောက်ခံကြောင်း သောကြာနေ့တွင် အလေးအနက် ပြောကြား ခဲ့သည်။  
ကင်မရွန်းသည် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၏ ရွေးချယ်တင်မြောက်ခြင်းခံရသည့် ဒုတိယ မြောက်သမ္မတ အာရှက်ရှီ ဂါနီအမက်ဇိုင်းနှင့် ပထမဆုံး တွေ့ဆုံခဲ့သော ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်

ဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့နှစ်ဦးသည် ကဘူးမြို့၌ သောကြာနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ ကြပြီးနောက်ပိုင်း ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ ကျင်းပခဲ့သည်။  
အာဖဂန်နစ္စတန် တည်ငြိမ်ရေးအတွက် ဗြိတိန်နိုင်ငံသည် တန်ဖိုးကြီးစွာ ပေးဆပ်ခဲ့ ပါသည်ဟု ကင်မရွန်းက ပြောသည်။  
ဗြိတိသျှတပ်ဖွဲ့ဝင် အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး ၄၅၃ ဦးတို့သည် အာဖဂန်နစ္စတန်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြစဉ်အတွင်း သေဆုံးခဲ့ကြရကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။

အေပီ။



အောက်တိုဘာ ၁ရက်က အင်န်ဘီစီရုပ်မြင်သံကြားဌာနမှ ကျန်းမာရေးအယ်ဒီတာ ဒေါက်တာ နန်စီနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားရိုက်ကူးသူ မာကေပိုတို့အား လိုင်ဘေးရီးယားနိုင်ငံ၌ တွေ့ရစဉ်။

## အမေရိကန် ရုပ်မြင်သံကြားရိုက်ကူးသူ လိုက်ဘေးရီးယား၌ အီဘိုလာပိုးကူးစက်ခံရ

**ဝါရှင်တန် အောက်တိုဘာ ၃**  
အမေရိကန်အင်န်ဘီစီ ရုပ်မြင်သံကြား သတင်းဌာနအတွက် လိုက်ဘေးရီးယားနိုင်ငံ၌ အခြေစိုက်ကာ အလွတ်တန်း ရုပ်မြင်သံကြား ရိုက်ကူးသူတစ်ဦးအဖြစ် လုပ်ကိုင်နေသူတစ်ဦး သည် အီဘိုလာရောဂါကူးစက်ခံခဲ့ရကြောင်း၊ ၎င်းသည် လိုက်ဘေးရီးယားနိုင်ငံ၌ ယင်း ရောဂါပိုးကူးစက်ခံရသည့် စတုတ္ထမြောက် အမေရိကန်နိုင်ငံသား ဖြစ်ကြောင်း အမေ ရိကန်သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၃ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။  
ရုပ်မြင်သံကြား ရိုက်ကူးသူ မာကေပိုသည် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်က အီဘိုလာ ရောဂါ လက္ခဏာများပြသလာခဲ့ပြီး ၎င်းကို ကျန်းမာ ရေးတာဝန်ရှိသူများက သီးခြားဖယ်ထုတ် ထားကြောင်း၊ အီဘိုလာရောဂါအတွက်

ဆေးဝါးကုသပေးနိုင်ရန် ၎င်းကို အမေ ရိကန်ပြည်ထောင်စုသို့ လေယာဉ်ဖြင့် ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း အင်န်ဘီစီရုပ်မြင်သံကြားသတင်းဌာနက ပြော ကြားသည်။  
အဆိုပါ အမျိုးသားသည် နယ်စည်းမခြား ဆရာဝန်များအဖွဲ့(အမ်အက်စ်အက်မ်) က ဖွင့်လှစ်ထားသော ဆေးခန်း၌ ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးမှုခံယူခဲ့ရာတွင် အီဘိုလာရောဂါပိုး တွေ့ရှိခဲ့ရသည်။ ၎င်းသည် အင်န်ဘီစီရုပ်မြင် သံကြားဌာန၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍတာဝန်ခံ အယ်ဒီတာ ဒေါက်တာ နန်စီဆင်ဒါမင်း၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် လိုင်ဘေးရီးယား၌ အလုပ်လုပ် ကိုင်နေသော ရုပ်မြင်သံကြားရိုက်ကူးသူဖြစ် သည်။

ပီတီအိုင်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံများ၏ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ရင်ဆိုင်နေရသော စိန်ခေါ်မှုများ

ကုလသမဂ္ဂ အောက်တိုဘာ ၃ (၆၉)ကြိမ်မြောက် ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေညီလာခံကို စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်မြို့၌ စတင်ကျင်းပခဲ့သည်။ ညီလာခံ၏ အထွေထွေဆွေးနွေးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်မှ ၃၀ ရက်ထိ ကျင်းပခဲ့သည်။ အထွေထွေဆွေးနွေးပွဲတွင် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ယူဂန်ဒါနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆန်ကဟန် ဘကူတီဆာက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး အဖွင့် အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စင်ကာပူနိုင်ငံသည် ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံ တကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ကြိုးပမ်းမှုများကို နိုင်ငံမာစွာ ထောက်ခံပါကြောင်း၊ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းရန် နိုင်ငံတကာညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ကို ဦးဆောင်နေသည့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကို ကြိုဆို ထောက်ခံပါကြောင်း၊ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို အပြီး သတ်ချေမှုန်းရန် နိုင်ငံတကာတွင်တာဝန်ရှိပါကြောင်း၊ ထိုသို့ အဖျက်အမှောင်လုပ်ရပ်များကို အပြီးသတ်ဟန့်တား နိုင်သော နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကောင်း မွန်သောအုပ်ချုပ်မှုစနစ်၊ နိုင်ငံရေးတည်ငြိမ်မှု စသည်တို့ကို ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာ၏ဟန့်ချက်ညီညီ စွမ်းဆောင်ချက်များကြောင့် ထောင်စုနှစ်ရည်မှန်းချက်များ သည် အောင်မြင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၅ အလွန် ဖွံ့ဖြိုးမှု အစီအစဉ်ကိုလည်း အောင်မြင်ရန်စွမ်းဆောင်သင့်ပါ ကြောင်း၊ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစည်းမျဉ်းများတွင် ပထမအချက်အနေဖြင့် အကျင့်ဖျက်ခြစားမှုကို တိုက်ဖျက် ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒုတိယအချက်အနေဖြင့် တရား ဥပဒေစိုးမိုးရေးသည် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အဓိကပင်မကျောရိုးဖြစ်သည့်အတွက် အစိုးရများသည် ထိရောက်သော ဥပဒေ၊ ကျင့်ထုံး၊ ဓလေ့ထုံးစံများကို ကျင့်သုံးသင့်ပါကြောင်း၊ တတိယအချက်အနေဖြင့် စီးပွား ရေးနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒများကို အလေးပေးဆောင် ရွက်သင့်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

(ကြေးမုံ)

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃

နေပြည်တော် ကြေးမုံသတင်းစာ တိုက်ဝန်ထမ်းမိသားစုများစုပေါင်း ကုသိုလ်ယူသော အသံမစ်ပဋ္ဌာန်း ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အောင်ပွဲရေစက်ချ အခမ်းအနားကို နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ ခေတ်အေးကျေးရွာ အုပ်စု စက်ကုန်းကျေးရွာ အလို တော်ပြည်ဘုရားကြီးဝင်း သဒ္ဓမ္မ သုခရိပ်သာတွင် ယနေ့ကျင်းပသည်။ စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်မှ အောက် တိုဘာ ၃ ရက်အထိ ကျင်းပသော အသံမစ်မဟာပဋ္ဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ တွင် ကြေးမုံသတင်းစာတိုက် စာတည်းမှူးချုပ်နှင့် ဝန်ထမ်း မိသားစုများနှင့်အတူ အမှတ်(၂) ဆက်သွယ်ရေးတပ်ဓမ္မစကြာဝတ် အသင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ရောဂါနှိမ်နင်းရေးတပ်မှ ဝန်ထမ်း

ပဋ္ဌာန်းအောင်ပွဲ ရေစက်ချပတ်လမ်းပ



မိသားစုများ အလှူအစုစုပေါင်း ကြံ့ခိုင်မှု ရှိစေရန်အတွက် ရေစက်ချပတ်လမ်းပ ဆိုလာလျှပ်စစ်မီးများတပ်ဆင် လှူဒါန်းခြင်း၊ ရုပ်ပွားတော်များ ရောင်တော်ဖွင့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး

(ကိုကိုနေ)

အဆက်အသွယ်ပြတ်တောက်နေသော ထိုင်းရဟတ်ယာဉ်အား ဆက်လက်ရှာဖွေပွယ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃ တက္ကသိုလ်ခြေလျင်နှင့် တောင် တက်အသင်း(သဘာဝခေါ်သံ ဖောင် ဒေးရှင်း)မှ ခါဘာဘီရာဒီအေးစဉ် အတွင်း တောင်တက်သမားနှစ်ဦး ပျောက်ဆုံးနေသည်မှာ ၃၃ ရက်ခန့် ကြာမြင့်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့နှစ်ဦးကို ရှာဖွေတယ်ဆယ်ရင်း ခြောက်ရက်ကြာ အဆက်အသွယ်ပြတ်တောက်နေ သော ထိုင်းရဟတ်ယာဉ်အား ထူး ဖောင်ဒေးရှင်းနှင့်အတူ ပူတာအို အခြေစိုက် စစ်ဘက်၊ နယ်ဘက်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ နယ်မြေခံရဲတပ်ရင်းမှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဒေသခံရွာသူရွာသား များဖြင့် ရှာဖွေတယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများအား အချိန်နှင့်တစ်ပြေး ညီ နည်းလမ်းမျိုးစုံနှင့် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

သို့ ဆင်းပြီးရှာဖွေမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဤမြေပြင်အဖွဲ့များမှာ ရန်ဘောစံဝန်း ကျင့်ရှိ လျှို့ဝှက်အားပိုက်စိပ်တိုက် ဆက်လက်ရှာဖွေမည်ဟု သိရသည်။ ထူးဖောင်ဒေးရှင်းမှ တာဝန်ရှိသူ ကိုဖိုးကိုကိုက "ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ရှာဖွေမှုတွေကို ရပ်တန့်တော့မယ်လို့ စဉ်းစားထားတုန်း ရှိပါသေးတယ်။ ရှာဖွေတဲ့ ကိစ္စကို BSR ကယ်ဆယ် ရေးအဖွဲ့ဝင်တွေ၊ ဂျပန်နိုင်ငံမှ တောင်

တက်အဖွဲ့ဝင်တွေနဲ့ ဒေသခံတွေရဲ့ အကူအညီကို ဆက်လက်တောင်းခံ ထားပြီး လာမယ့်ပွင့်လင်းရာသီမှာ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်းများကို ဝေဟင်၊ မြေပြင်နှစ်ခုလုံးကို နိုင်ငံတော်နှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး ရှာဖွေမှု တွေ ဆက်လက်ရှိနေဦးမည်ဖြစ် ပါတယ်"ဟု ပြောကြားသည်။

(ခင်ဇော်)

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည်များ မြန်အောင်၌ ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူကုသိုလ်ယူ



လှူဒါန်းသော ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်း လှူပွဲကိုကြည့်ရှု၍ မြန်မာတို့၏ သဒ္ဓါတရားထက်သန်စွာ ဆွမ်းဆန် စိမ်း လောင်းလှူနေပုံများကို မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ ရိုက်ကူးကြ သည့်အပြင် ကိုယ်တိုင်ဝင်ရောက်၍ အလှူရှင်များနှင့်အတူ သီလရှင် ဆရာလေးများအား ဆွမ်းဆန်စိမ်း များ လောင်းလှူ၍ ကုသိုလ်ယူကြ သည်။

မြန်အောင် အောက်တိုဘာ ၃ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားနိုင်ငံခြားသား ဧည့်သည်များသည် အောက်တိုဘာ ၃ ရက်က ကသာပန်းတော် (Katha Pandaw) ရန်ကုန်-မန္တလေးသို့ နိုင်ငံခြားခရီးသွားသင်္ဘောဖြင့်

မြန်အောင်သို့ရောက်ရှိ၍ မြန်အောင် မြို့တွင်း လေ့လာကြသည်။ ထိုသို့ လေ့လာစဉ် မြန်အောင်မြို့ ဆေးရုံ တဲကြီးကုန်းလမ်းရှိ စနေပတ် သံဃာ ဒါနဆွမ်းလောင်းအသင်း၏ ဆွမ်း သိမ်းပွဲတွင် အလှူရှင်များစုပေါင်း

ဝင်းဗိုလ်(ပြန်/ဆက်)



Job Seekers advertisement. Text: 'အပတ်စဉ် ဓမ္မေဇုဒ္ဓါတီ' 'နိုင်ငံတကာကုမ္ပဏီကြီးများရဲ့ နယ်ပယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အသုံးပြုဆောင်ရွက်ရန်' 'သိရှိချင်တာသိဆိုရင် ဂျော့ဘီကော့ပျာနယ် ကို အသုံးပြုဆောင်ရွက်ပါ' 'Hot Line : 01 2304678' 'www.myanmarjobseekers.com, www.facebook.com/myanmarjobseekers'

The Lins Travel advertisement. Text: 'THE LINS Travels & Tours Co., Ltd' 'သီတင်းကျွတ်ကာလမှာ' 'နှင့်အတူခရီးထွက်ရအောင်...' 'ကျိုက်ထီးရိုး (သီတင်းကျွတ်လပြည့်ည) - (၁ ည/၂ ရက်) Oct 8 (၈၀,၀၀၀)' 'ရောင်းသာ (Hotel Max) - (၁ ည/၂ ရက်) Oct 25 (၇၅,၀၀၀)' 'ငွေဆောင် (3 Star Hotel Sea View) - (၁ ည/၂ ရက်) Oct 31 (၇၆,၀၀၀)' 'တောင်ကြီး - ကတ္တူ - ထပ်ဆပ်ဆူ - အင်းလေး - ပင်းတယ် - ကလေး (ဖောင်တော်ဦးဘုရား ကျောင်းတော်တက်ပွဲ) - (၄ ည/၅ ရက်) Oct 9 (၁၄၀,၀၀၀)' 'ပုဂံ-စွယ်တော်လေးဆူ-ပြည်ငါးပြည်-ပုဗွီ - (၄ ည/၅ ရက်) Oct 10 (၁၄၀,၀၀၀)' 'အထက်ဖော်ပြပါခရီးစဉ်များတွင်' '3 Star Hotel, နံနက်စာ, ဓနုလယ်စာ, ညစာ, Air Con Bus, ခရီးသွားအာမခံကြေး, Tour Leader, အခအေး, မုန့်, ဓနုသန့်, စနိုးတာဝါတို့အပြီးအစီးပါဝင်သော စားရိတ်ငြိမ်းစနိုးစဉ်များဖြစ်ပါသည်။' 'Hot Line 09-250 358089 09-7300 6060' 'အမှတ် (၄၇)၊ မြေညီထမ်း၊ ရေကျော်လမ်းမ (သံလမ်းအနီး)၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။' 'ဖုန်း - ၂၉၆၅၃၁၊ ၂၀၁၇၈၄၊ ၂၀၁၇၈၅၊ ၀၉ - ၂၅၀ ၃၅၀၀၀၉၊ ၀၉ - ၇၃၀၀ ၆၀၆၀' 'Email : thelinstravel@gmail.com, info.thelinstravel@gmail.com'

Banking & Finance Magazine advertisement. Text: 'Hotline : 09-254052195/ For Subscription : 09-420066637' 'Special Report' 'MYANMAR October 2014' 'BANKING & FINANCE Magazine Vol.1, Issue.7' 'မြန်မာနိုင်ငံ လူငယ်ရွှန်းစိုက်ထွင် လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းလှည့်ပတ်ပုံ' 'ငွေကြေးသိချခြင်း (သို့မဟုတ်) Money Laundering' 'မက္ကဆီကိုနိုင်ငံမှ ရွှေမည်း' 'ဘုရားလိနိုင်ငံ၏ စတော့ဈေးကွက်အား လေ့လာခြင်း' '“SME လုပ်ငန်းတွေကို ထောက်ပံ့မှုပေးနိုင်မှု နိုင်ငံစီးပွားရေး တိုးတက်မှုက harmonious ဖြစ်နိုင်မယ်”' 'တိုင်းစာရေးဆရာကြီး Joint Managing Director နှင့် တွေ့ဆုံခြင်း' 'City Mart, Ocean, Tab Book Center, abc ဆိုင်များအပြင် အပြု ဖြူအနယ်နယ်ရှိ စာအုပ်ဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။'













ပြည်တွင်းရေးရာ

ဆူဒိုအက်ဗီဒရင်းဆေးပြား ၁၆ ဒဿ ၅၇ သိန်းနှင့် အက်ဗီဒရင်းအမှုန့် ၄ ဒဿ ၈ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃

မူးယစ်တစ်ဖွဲ့စု (၁၀၃)နေပြည်တော်နှင့် မူးယစ်တစ်ဖွဲ့စု (၁၇)မန္တလေး ခြောက်ပိုင်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့တို့သည် စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်က ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် (၅၇)လမ်း (၆/၁၁) ကန်သာယာရပ်ကွက်တွင် မင်းငြိမ်းချမ်း(ခ)ဖိုးချမ်း မောင်းနှင်ပြီး မင်းသူထွန်း (ခ) မင်းသူလိုက်ပါလာသည့် 3F/..... TERRANO NISSAN မော်တော်ယာဉ်အားရှာဖွေရာ ဆာလာ အိတ်သုံးအိတ်အတွင်းရှိ ပလတ်စတစ်အိတ်များအတွင်းမှ ဆူဒိုအက်ဗီဒရင်း ဆေးပြား ၇ ဒဿ ၉ သိန်း၊ အက်ဗီဒရင်းအမှုန့် ၄ ဒဿ ၈ ကီလိုနှင့် မဟာ အောင်မြေမြို့နယ် (၈၁x၈၂)လမ်း၊ (၃၈x၃၉)လမ်းကြား မျက်ဝန်းလမ်းသွယ်ရှိ မင်းငြိမ်းချမ်း (ခ)ဖိုးချမ်း၏နေအိမ်အား ဆက်လက်ရှာဖွေရာ ဆာလာအိတ် ငါးအိတ်အတွင်းရှိ ပလတ်စတစ်အိတ်များအတွင်းမှ ဆူဒိုအက်ဗီဒရင်းဆေးပြား ၈ ဒဿ ၆၈ သိန်း စုစုပေါင်း ဆူဒိုအက်ဗီဒရင်းဆေးပြား ၁၆ ဒဿ ၅၇ သိန်းနှင့် အက်ဗီဒရင်းအမှုန့် ၄ ဒဿ ၈ ကီလို စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၆၇၉ သိန်းအား သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် မင်းငြိမ်းချမ်း (ခ) ဖိုးချမ်း (၃၃)နှစ်နှင့်



မင်းငြိမ်းချမ်း(ခ) ဖိုးချမ်းနှင့် မင်းသူထွန်း(ခ)မင်းသူတို့ နှစ်ဦးအား သိမ်းဆည်းရမိမူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

မင်းသူထွန်း(ခ)မင်းသူ (၁၈)နှစ်တို့နှစ်ဦးအား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(ရဲမြန်ကြား)

သုံးခွမြို့နယ်၌ လူငယ်တစ်ဦး မိုးကြိုးထိမှန်သေဆုံး

သုံးခွ အောက်တိုဘာ ၃

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် သုံးခွမြို့နယ် ဇောတိကကျေးရွာ၌ လူငယ်တစ်ဦးမိုးကြိုးထိမှန်သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်ပွားပုံမှာ မောင်ရန်နိုင်(၁၆)နှစ် သမစိတ္တကျေးရွာ သုံးခွမြို့နယ်နေသူသည် အောက်တိုဘာ ၂ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်က တစ်ရွာတည်းနေ အေးနိုင်၊ ကိုချစ်တို့နှင့်အတူ ဇောတိကကျေးရွာအရှေ့ဘက် ပင်လယ်ကမ်းခြေတွင် ကဏန်းသွားဖမ်းပြီးအပြန် ဇောတိကကျေးရွာ ကမ်းပတ်တာပေါ် အရောက် မိုးကြိုးထိမှန်သေဆုံးသွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အမှုကို သေမူသေခင်း အမှတ်စဉ် (၃၀/၂၀၁၄)ဖြင့် အမှုဖွင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

(ရဲမြန်ကြား)

အောင်ဆွေ(ရွှေတံတား)

ပင်လောင်းမြို့နယ်၌ ဘိန်းစိမ်း ၈၈ ဒဿ ၂၈ ကီလို ပိုင်ရှင်မှဲ့သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၃

မူးယစ်တစ်ဖွဲ့စု (၂၆) ပင်လောင်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ပင်လောင်း မြို့နယ် မိုးဦးကျေးရွာနှင့် နန်ဖာမူ ကျေးရွာသွား ကားလမ်းမပေါ်တွင် စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်က ရှာဖွေရေး ဆောင်ရွက်နေစဉ် မိုးဦးကျေးရွာ ဘက်မှ မောင်းနှင်လာသည့် 5C/--- SURF အမျိုးအစား မော်တော်ယာဉ်တစ်စီးသည် ရှာဖွေရေးဆောင် ရွက်သည့်နေရာနှင့် ကိုက် ၅၀ ခန့် အကွာတွင် မော်တော်ယာဉ်အား ရပ် တန့်ပြီး ယာဉ်မောင်းမှာ ထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သွားခဲ့သည်။

မိုးရွာသွန်းမှုကြောင့် အောင်ဇေယျာရပ်ကွက် ရေနစ်မြုပ်

မကွေး အောက်တိုဘာ ၃

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့ အောင်ဇေယျာရပ်ကွက်တွင် အောက် တိုဘာ ၁ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ မိုးသည်ထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် နေအိမ်များနှင့် လူသွားလမ်းများ ရေနစ်မြုပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ အောင်ဇေယျာရပ်ကွက် သည် ယခင်က ရေထွက်ပေါက်များ ရှိခဲ့သော်လည်း ရပ်ကွက်နှင့် နေအိမ် များ တိုးချဲ့တည်ဆောက်မှုများကြောင့် ရေထွက်ပေါက်များအား မြေပို့ ပိတ်ဆို့ခဲ့သည့်အတွက် အောင်ဇေယျာ ရပ်ကွက် ရေနစ်မြုပ်ခဲ့ရကြောင်း၊ ယခုအခါ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး အဖွဲ့မှ စက်ယန္တရားများဖြင့် ရေထွက်

ဒို့ကျေးရွာဂျာနယ် ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲစာမူ အောက်တိုဘာ ၃ ရက် နောက်ဆုံးပေးပို့နိုင်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃ ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ လူမှု စီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် နှင့် ကျေးလက်၏ အလှ၊ ကျေးလက်၏ နှင့်အတူ မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု ပုံရိပ်များအား အစဉ်ထိန်းသိမ်း ထားနိုင်ရန်တို့ကို ရည်ရွယ်ကာ ဒို့ကျေးရွာဂျာနယ်ကို ၂၀၀၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်တွင် စတင်ထုတ်ဝေ ခဲ့ပြီး ဒို့ကျေးရွာဂျာနယ် ဝတ္ထုတို ပြိုင်ပွဲကို ၂၀၀၉ ခုနှစ်မှစ၍ ကျင်းပခဲ့ သည်။

ယခု ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွက် "ဒို့ကျေး ရွာဂျာနယ်ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲ" ကို ကျင်းပ မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် စာမူများ စိတ် ခေါ်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ကျေးလက် ဒေသအလှသဘာဝများ၊ ကျေးလက် ယဉ်ကျေးမှုလေ့များနှင့် ဘဝ သရုပ်ဖော်အကြောင်းအရာများကို နှစ်သက်ရာ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ရေးသား နိုင်ကြောင်း၊ စာမူကို A4 စာမျက်နှာ ပေါ်တွင် ကွန်ပျူတာဖြင့် လေး မျက်နှာ(သို့မဟုတ်) လက်နှိပ်စက် ငါးမျက်နှာ(သို့မဟုတ်)လက်ရေးဖြင့် ခြောက်မျက်နှာထက်မပိုဘဲ ရေးဖွဲ့နိုင် ကြောင်း သိရသည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦးလျှင် ဝတ္ထုတို တစ်ပုဒ်သာ ယှဉ်ပြိုင်ရမည်။ စာမူ၏ မူရင်းနှင့်မိတ္တူတစ်စောင်ပေးပို့ရမည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်သူ၏ ပတ်စ်ပို့ဓာတ်ပုံနှင့်ပုံ အမည်ရင်း၊ ကလောင်အမည်၊ မိဘ အမည်၊ နိုင်ငံသားမှတ်ပုံတင် အမှတ်၊ ပညာအရည်အချင်း၊ အလုပ်အကိုင်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ ကိုယ်ရေးအကျဉ်းနှင့် ကိုယ်တိုင်ရေး သားကြောင်းနှင့် အခြားစာနယ် လင်းတို့၌ ဖော်ပြခဲ့ဖူးခြင်းမရှိကြောင်း ဝန်ခံချက်ပါရှိရမည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်စာမူများကို စာတည်းမှူး ဒို့ကျေးရွာဂျာနယ် အမှတ်(၂၂၈) သိမ်ဖြူလမ်း ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့သို့ အောက်တိုဘာ ၃ ရက် ညနေ ၄ နာရီနောက်ဆုံးထား ပေးပို့နိုင်ကြောင်းနှင့် ဖုန်း-၂၀၁၉၃၆ နှင့် ဖုန်း-၃၇၃၃၄၂ တို့သို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(ကိုချစ်)

သန်းနိုင်ဦး(၁၆)

Advertisement for Timberline Authentic Outerwear Colorado. It features an image of a yellow garment and text in Burmese describing the clothing line and contact information.

Advertisement for B.L.T. (Bo Kyaw Light Truck) featuring pricing and contact details.

Advertisement for a truck repair or services business, mentioning a 6+1 free offer and contact numbers.

Advertisement for 'မြေကွက်များဝယ်လိုသည်' (Looking for plots of land) with details on land acquisition and contact information.

Advertisement for 'နန်းထိုက်သူ' (Land for sale) with price and location details.

Advertisement for 'HIGHWAY STAR' mobile phone services, including a 10+1 offer.

Advertisement for 'ဆရာဒွေး' (Teacher/Dharma) featuring a quote from the Dalai Lama and contact information.

Advertisement for 'The Voice Weekly' magazine, Vol. 10, No. 38, including subscription details.

အနုပညာနှင့် ပြည်တွင်းရေးရာ



ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာအလုပ်သမားများအတွက် အာမခံလုပ်ငန်း ဝန်ဆောင်မှုစတင်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၃ - ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာအလုပ်သမားများ လုပ်ငန်းခွင် အာမခံထားခြင်းဖြင့်လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း မတော်တဆဖြစ်မှုနှင့် သေဆုံးမှုများအတွက် ၎င်းတို့ မိသားစုဝင်များအနေဖြင့် အာမခံကြေးဘတ်ငွေ တစ်သိန်းတိတိကို လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း Pantakid 238 Company Limited နှင့် Myanmar Overseas Employment Agencies Federation တို့ စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် ဆီဒိုးနားဟိုတယ်၌ ပြုလုပ်သည့် သဘောတူလက်မှတ်ရေးထိုးပွဲမှ သိရသည်။

မိသားစု စားဝတ်နေရေးအတွက် ထိုင်းမှာ သွားရောက်လုပ်ကိုင်နေတဲ့ မြန်မာအလုပ်သမားတွေ မတော်တဆဖြစ်လို့ အသက်ဆုံးရှုံးသွားတဲ့ အခါ မိသားစုဝင်တွေ အခက်အခဲပြေလည်စေဖို့အတွက် ငွေကြေးအကူအညီရယူနိုင်ရေး သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများကို အကြောင်းကြားနိုင်ပါတယ်။ မတော်တဆဖြစ်မှုဆိုရာမှာ ဥပမာ-မော်တော်ကား မောင်းနှင်ခြင်း၊ ဆိုင်ကယ်စီးနှင်းခြင်းနဲ့အလုပ်ခွင်အတွင်း တစ်စုံတစ်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရခြင်းများ အကျုံးဝင်ပါတယ်” ဟု တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးကပြောကြားသည်။

238 Co., Ltd. တို့ ပူးတွဲကာ အာမခံတင်သွင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာအလုပ်သမားများအတွက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး အာမခံကြေးလျှောက်ထားလိုသူများသည် နှစ်နှစ်အတွက် အသက်အာမခံပရီမီယံကြေးနှင့် ဝန်ဆောင်ခအနေဖြင့် ဘတ်ငွေ ၅၀၀ သို့မဟုတ်လစဉ်တစ်လလျှင် ဘတ်ငွေ ၂၀ ပေးသွင်း လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်းနှင့် အာမခံထားရသူများ အသက်အန္တရာယ်မတော်တဆဖြစ်ခဲ့ပါက ကျန်ရစ်သူ မိသားစုဝင်များက အထောက်အထားနှင့်တကွ ထိုင်းနိုင်ငံ သို့မဟုတ် မြန်မာနိုင်ငံ၌ဖွင့်လှစ်ထားသော ရုံးများတွင် အာမခံငွေများလျှောက်ထားထုတ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

“ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာအလုပ်သမားများအတွက် မတော်တဆအာမခံကို စတင်လုပ်ဆောင်နေပါပြီ။

အာမခံကြေးဝန်ဆောင်မှု အစီအစဉ်ကို မြန်မာအစိုးရ၏ လမ်းညွှန်မှုခံယူကာ MOEAF နှင့် Pantakid

(နိုင်ငံခြားအောင်)

Crayon Pop ၏ ပထမဆုံးသီးသန့်အဖွဲ့ခွဲ Strawberry Milk

ဆယ်ကျော်သက်တေးသံရှင် ငါးဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် တောင်ကိုရီးယား ကေပေါ်အဖွဲ့ Crayon Pop ၏ Strawberry Milk အမည်ရှိ ပထမဆုံးသော သီးသန့်အဖွဲ့၏ ကနဦး ပုံရိပ်များကို ၎င်းတို့အေဂျင်စီဖြစ်သည့် ခရမ်းအင်န်တာတီနန်းမန်မှ မကြာမီက ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့ပြီး အဆိုပါအဖွဲ့သစ်၏ ပထမဆုံးသော

မိနီအယ်လ်ဘမ်ကို လာမည့်အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဖြန့်ချိသွားရန်စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။ Strawberry Milk အဖွဲ့သစ်ကို Crayon Pop မှ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် Cho-A နှင့် Wei တို့ဖြင့်ဖွဲ့စည်းထားခြင်းဖြစ်ကာ အသစ်ထွက်ရှိလာမည့် Jackpot အမည်ရှိ မိနီအယ်လ်ဘမ်တွင် OK အမည်ရှိ ခေါင်းစီး

သီချင်းဖြင့် ပွဲထွက်လာမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းသီချင်း၏ တေးသီချင်းဗီဒီယိုကိုလည်း အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် တစ်ပြိုင်တည်း ဖြန့်ချိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ခရမ်းအင်န်တာတီနန်းမန် အနေဖြင့် အဆိုပါ Strawberry Milk အဖွဲ့သစ်ကို စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက်က တရားဝင် ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

မိသားစုရေးရာကိစ္စရပ်များ စဉ်းစားတော့မည် လင်းဆေးလိုဟန်



အသက်(၃)နှစ်သမီးအရွယ်မှစတင်ကာ ကလေးဖက်ရှင်မော်လီဒယ်အဖြစ် အနုပညာလောကကို စတင်ခြေချခဲ့သူ အမေရိကန်မော်လီဒယ်နှင့် မင်းသမီးချောလင်းဆေးလိုဟန်က ယခုလက်ရှိရှိ အနုပညာလောကတွင် အောင်မြင်မှုများ ထပ်မံရရှိအောင် ကြိုးစားနေဆဲဖြစ်ပြီး လာမည့်ဇာတ်ကားအဖြစ်တွင် မိသားစုရေးရာကိစ္စရပ်များအတွက် စဉ်းစားတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း အမျိုးသမီးလစဉ်ထုတ်မဂ္ဂဇင်းတစ်စောင်ဖြစ်သည့် Marie Claire သို့ ဖွင့်ဟခဲ့သည်။ “သရုပ်ဆောင်ခြင်းဟာ ကျွန်မအတွက်တော့ ကုထုံးသစ် တစ်ခုလိုပါ။ ကျွန်မအလုပ်မှာ ကျွန်မပျော်ပါတယ်။ တစ်ခါတလေ တစ်နေ့တာကုန်ဆုံးပြီးမှ အရေးကြီးတာတွေကို ရလိုက်တာမျိုးလည်းရှိပါတယ်”ဟု ယမန်နှစ်က ပြန်လည်ထူထောင်ရေးစခန်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ဘဝအဆင်မပြေမှုများနှင့်ကြုံတွေ့ခဲ့သူ လင်းဆေးလိုဟန်က ဆိုသည်။ လင်းဆေးလိုဟန်အနေဖြင့် ယခုဇာတ်ကားသစ်အဖြစ်တွင် နောက်ထပ်ဇာတ်ကားသစ်တစ်ခု ထပ်မံဖန်တီးရန်မှာ သေချာမှုမရှိသော်လည်း မိသားစုဘဝထူထောင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စများကို လုပ်ဆောင်သွားရန်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

မျိုးစန္ဒာမောင် - စုစည်းသည်

Advertisement for 'မြန်မာ့အလင်း' (Myanmar Light) featuring a list of dates and times for various programs or events.

Advertisement for 'နန်းဦးဂျင် (အင်းလေးတောင်တော်ဦးဘုရားပွဲ)' (Nang Zee Jinn) with details about a religious festival or event.

Advertisement for 'MYANMAR SEARCH INT'L' (Myanmar Search International) featuring a globe logo and contact information.

Large advertisement for 'Success Language Academy' (ဆရာအာသာ SUCCESS Language Academy) listing various English courses and their schedules.

Advertisement for 'MSI' (Myanmar Search International) with contact details and a date of 6-10-2014.

Advertisement for 'Asia Top' (Asia Top) featuring a list of dates and times for various programs.

Advertisement for 'Asia Dragon' (Asia Dragon) featuring a list of dates and times for various programs.

Advertisement for 'ရွှေယုန်မင်း' (Shwe Yoon Min) featuring a list of dates and times for various programs.

Advertisement for 'ရွှေယုန်မင်း' (Shwe Yoon Min) featuring a list of dates and times for various programs.

Advertisement for 'Asia Dragon' (Asia Dragon) featuring a list of dates and times for various programs.

Advertisement for '7stars' (7stars) featuring a list of dates and times for various programs.





# THE ILLUSTRAT AT PHO SEIN



### အကောင်းဆုံး အဆင့်မြင့် မြို့ပြနေထိုင်မှု

အရည်အသွေးမြင့် လက်မှုပညာနှင့် ခန့်ညားကျက်သရေရှိသော နေထိုင်မှုတို့ ပေါင်းဆုံရာ

ဖိုးစိန်လမ်းရှိ The Illustra က ကြိုဆိုပါသည်။

ကိုယ်ပိုင်မြေပေါ်ရှိ ၃၁ ထပ် အဆောက်အအုံတွင် အဆင့်မြင့်ဟိုတယ်၏

အကောင်းဆုံးစည်းစိမ်နှင့် နေအိမ်၏ သက်သောင့်သက်သာရှိမှုတို့ကို ပေါင်းစပ်ခံစားနိုင်ရန်

ဒီဇိုင်းဆင်ဆောက်လုပ်ထားပါသည်။ ရန်ကုန်မြို့၏ ကောင်းမွန်သော နေထိုင်မှုဘဝအတွက် ခိုင်မာသေချာသည့်

စံချိန်စံညွှန်းများနှင့် သင်ယူကြည်မျှော်လင့်နိုင်မည့် အကောင်းဆုံးအရာဖြစ်ပါသည်။



### အရောင်းဖွင့်ပွဲ အစီအစဉ်

PSWN သည် ရန်ကုန်မြို့တော်၏ အထင်ကရမှတ်တိုင်သစ်တစ်ခုအဖြစ် ဖိုးစိန်လမ်းရှိ The Illustra ကို ဂုဏ်ယူခံကြွားစွာ မိတ်ဆက်လိုက်ပါသည်။

### အရောင်းပြခန်းနှင့် အခန်းနမူနာ

အမှတ် (၃၊ ၄၊ ၅) မြေညီထပ်၊ တိုက်အမှတ် (D/E) ရွှေမြယာအိမ်ရာ၊ မြန်မာ့ဂုဏ်ရည်လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

### အရောင်းပြခန်း ဖွင့်ချိန်

နေ့စဉ် နံနက် (၁၀) နာရီမှ ည (၆) နာရီအထိ

### စုံစမ်းမေးမြန်းရန်

၀၉ ၂၅၄၄၇၇၆၃၃ ၀၀ ၂၀၆၄၃၁  
၀၉ ၂၅၄၄၇၇၆၄၄ ၀၀ ၂၀၆၄၃၂

A Prestigious Development By:



International Partners:



Marketing Partner:









ပြည်တွင်းရေးရာ

ချေးငွေထုတ်ချေးပေးရေး လုပ်ငန်းဆွေးနွေး

ဆေး၊ အောက်တိုဘာ ၃

CHINA EXIM BANK မှ အသေးစား အရင်းအနှီးချေးငွေ ထုတ်ချေးပေးထားမှုအား သမဝါယမအသင်းသားများနှင့် တွေ့ဆုံရင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်က ဝန်ကြီးဌာန အောက်တွင် ဝန်ကြီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်လှလှစိန်က CHINA EXIM BANK မှ ယခု ဒုတိယအကြိမ် ဒေါ်လာသန်း ၃၀၀ ထပ်မံထုတ်ချေးမည်ဖြစ်သည့် အပြင် အတိုးနှုန်းလျှော့ချ၍ ထုတ်ချေးပေးမည့် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ထို့နောက် သမဝါယမအသင်းဝင်များက အသေးစားချေးငွေရရှိသဖြင့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ တိုးတက်လာကြောင်း၊ လက်မှုလယ်ယာမှ စက်မှုလယ်ယာသို့ ပြောင်းလဲနိုင်ရေးအတွက် ကျေးဇူးများကြောင်း တင်ပြကြပြီး သမဝါယမလုပ်ငန်းများ တိုးတက်အောင်မြင်ရေးအတွက် ဆက်လက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ၄၆၅

ဗဟိုပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေးသင်တန်းကျောင်းတွင် သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်

မိတ္ထီလာ အောက်တိုဘာ ၂

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဗဟိုပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေးကျောင်း၏ Public Workforces Training သင်တန်းများဖွင့်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက် နံနက်ပိုင်းက မိတ္ထီလာမြို့ ဗဟိုပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေးကျောင်း အောင်ဆန်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ကျောင်းအုပ်ကြီးကိုယ်စား ဒေတ္တဒုတိယ ကျောင်းအုပ်ကြီး ဦးစန်းလွင်က သင်တန်းဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ သင်တန်းများမှာ မော်တော်ယာဉ်သင်တန်း (Automotive Mechanic Level-1) သင်တန်းနှင့် လျှပ်စစ်ဂဟေသင်တန်း (Electric Arc Welding Level-1) တို့ဖြစ်ပြီး သင်တန်းသား စုစုပေါင်း ၃၆ ဦးဖြင့် သင်တန်းကာလရက်သတ္တ ၁၂ ပတ်ကြာသင်ကြားပို့ချပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

သင်တန်းများကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များရှိ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် စက်မှု အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာ



ရပ်ဆိုင်းရာ ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လေ့ကျင့်ပေးထုတ်ပေးရန် ရည်ရွယ်၍ ဖွင့်လှစ် ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်းကာလမှာ ရက်သတ္တပတ် ၁၂ ပတ်ဖြစ်ပြီး National Skill Standard Level-1 နှင့် ညီမျှသော ဘာသာရပ်များ အားလုံးကို စာတွေ့ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း လက်တွေ့ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်းတက် ရောက်အောင်မြင်ပြီးပါက သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းနယ်ပယ်၌ အဆင့်မီ ကျွမ်းကျင်လုပ်သားတစ်ဦးအနေဖြင့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ရရှိလာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သင်တန်းပြီးမြောက်အောင်မြင်သူများအား National Skill Certificate Level-1 နှင့် ညီမျှသော အောင်လက်မှတ်များကို ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပြီး ဆက်လက်၍ အလုပ်အကိုင်ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ Testing Centre များတွင်

ဝင်ရောက် ဖြေဆိုခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ Testing Centre များ၌ စစ်ဆေးအောင်မြင်ပါက လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ အာဆီယံ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျိုက်ထိုမြို့တွင်းရှိ မူလနှင့်ကျောင်း၌ ဇီဝဇီဝဌာနအကောင် ၂၀၀ ခန့် တွေ့ရှိ

ကျိုက်ထို၊ အောက်တိုဘာ ၃

လူအများအရောက်အပေါက်နည်းသည့် ပင်လယ်ကမ်းခြေနှင့် ကျောက်တောင်ကျောက်ဆောင်များတွင် ဒေသန္တရကျိုက်ထိုမြို့ရှိ နေထိုင်သွားလာကျက်စားလေ့ရှိသော ဇီဝဇီဝဌာနများမှာ ယခုအချိန်တွင် လူများစုဝေးစွာရှိနေသည့် ကျိုက်ထိုမြို့ မြောက်ပိုင်းရပ်ကွက် အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း (မူလနှင့်) ၏ အောက်ထပ်အင်္ဂါတော်နံရံနှင့် မျက်နှာကြက်အကြား၌ အသိုက်အမြိုများဖွဲ့ကာ ခန့်မှန်းကောင်ရေ ၂၀၀ ကျော်ခန့် နေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါကျောင်းမှ ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများနှင့် ကျောင်းသားမိဘများမှာ အံ့ဩစွာဖြင့် စောင့်ကြည့်လျက်ရှိရာ နံနက် ၆ နာရီခန့်တွင် အုပ်စုလိုက် အစာရှာ

ထွက်ကြပြီး ဥဥနေသော ငှက်ကောင်ရေအနည်းငယ်သာ ကျန်ရှိ၍ ညနေ ၅ နာရီခန့်တွင် ပြန်လာကာ အိပ်တန်းတက်ကြပြီး ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများ စာသင်နေချိန်တွင်လည်း ဇီဝဇီဝဌာနများမှာ သဘာဝအလျောက် ဝင်ထွက်ပျံသန်းလျက်ရှိရာ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ရွှေမာနှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသားမိဘများက ပြင်ပအနှောင့်အယှက်များမဖြစ်စေရန် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုများကို ပြုလုပ်ပေးထားသည်။

အဆိုပါဇီဝဇီဝဌာနများမှာ တခြားသောငှက်များနှင့် မတူဘဲ ၎င်းတို့၏ အံ့ဖတ်ဖြင့်သာ အသိုက်အမြိုဆောက်လုပ်နေထိုင်သော ငှက်မျိုးဖြစ်ပြီး ယင်းအသိုက်သည် အစွမ်းထက်ဆေးဘက်ဝင်ပစ္စည်းဖြစ်ရာ တန်ဖိုးကြီးမားကြောင်း သိရသည်။ (ဝင်းမောင်မြန်/ဆက်)

(၁၆) ကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့မကွေး၌ ကျင်းပ

မကွေး၊ အောက်တိုဘာ ၃

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးမြို့ ၌ အောက်တိုဘာ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော (၁၆) ကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့ အထိမ်းအမှတ် သက်ကြီးလှူဒါန်းပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို မကွေးတက္ကသိုလ်လမ်းပေါ်ရှိ ဖန်ခါးမြေ ဘိုးဘွားရိပ်သာခန်းမတွင် အောက်တိုဘာ ၁ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား ကန်တော့ခြင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဘုန်းမော်ရွှေက ဂုဏ်ပြုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားခြင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အသက်အကြီးဆုံးအဘွား ဒေါ်ခွေး (၁၁၀) နှစ်၊ မကျိုးချိုကျေးရွာ၊ နတ်မောက်မြို့နယ်အတွက် ကန်တော့ပစ္စည်းများအား လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှူးထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက်တက်ရောက်လာကြသူများက ကန်တော့ခံ ဘိုးဘွားများအား ဆေးဝါးနှင့်လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ၊ ငွေကြေးများကို လှူဒါန်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဦးလှရွှေ(၁၀၀)နှစ်၊ မဲအိုင်ကျေးရွာ၊ နတ်မောက်မြို့နယ်အတွက် ကန်တော့မည်ပစ္စည်းများအား အဘိုးကိုယ်စား လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှူးထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၏ ဇနီးက တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အသက်အကြီးဆုံးအဘွား ဒေါ်ခွေး (၁၁၀) နှစ်၊ မကျိုးချိုကျေးရွာ၊ နတ်မောက်မြို့နယ်အတွက် ကန်တော့ပစ္စည်းများအား လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှူးထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက်တက်ရောက်လာကြသူများက ကန်တော့ခံ ဘိုးဘွားများအား ဆေးဝါးနှင့်လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ၊ ငွေကြေးများကို လှူဒါန်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားသို့ မကွေးမြို့ပေါ်ရှိ ၁၅ ရပ်ကွက်မှ သက်ကြီးဘိုးဘွား ၄၅ ဦး၊ ဖန်ခါးမြေဘိုးဘွားရိပ်သာမှ ဘိုးဘွား ၂၂ ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းမှ အသက်အကြီးဆုံး ဘိုးဘွား နှစ်ဦး စုစုပေါင်းဘိုးဘွား ၆၉ ဦး အတန်တော့ခံတက်ရောက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါအထိမ်းအမှတ်လှူဒါန်းပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ အမျိုးသမီးရေးရာအသင်းဝင်များ၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှူး တာဝန်ရှိသူများ၊ NGO နှင့် အခြားလူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊ ရပ်ကွေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ စုစုပေါင်းအင်အား ၂၅၀ ခန့်တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (ဇေယျာတု(မကွေး))

**အမြတ်ဆုံး ကိုးဘွဲ့ရ မဟာသိမ်တော်ကြီးတွင် လှူဒါန်းနိုင်ပါပြီ၊ ရန်ကုန်တိုင်းအတွင်း တရားပွဲများ ပင့်လျှောက်နိုင်ပါပြီ။**

နိုင်ငံကျော်ဓမ္မကထိက၊ ကိုးဘွဲ့ရဆရာတော်၊ အရှင်အာစာရာလင်္ကာရ ၏ ကိုးဘွဲ့ရရိပ်သာ၌ အမြတ်ဆုံး (၄)ထပ် သိမ်တော်ကြီးကို တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့၌ စတင် ဆောက်လုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အမြတ်ဆုံးသိမ်အလှူကို လှူဒါန်း နိုင်ကြပါပြီ။ မြေအလှူ/ကျောင်းအလှူ/စေတီအလှူ/တံတိုင်းအလှူ/ပဒေသာပင်အလှူတို့ကိုလည်း ကျပ်ငါးသောင်းစီ ဖြင့် လှူဒါန်းနိုင်ပါပြီ။ ရန်ကုန်တိုင်းအတွင်း တရားပွဲပင့်လျှောက်လိုသူများလည်း စတင်ဆက်သွယ်ပင့်လျှောက်နိုင်ပါပြီ။ ကိုးဘွဲ့ရကျောင်းတိုက်၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ ဝိုလ်ပျိုးထူးလမ်းမ၊ မြောက်ဒဂုံ၊ ရန်ကုန်။ (၀၉-၄၂-၁၁၄၃၃၈၆ / ၀၉၂၁-၁၀၃၀၅ / ၀၉၄၂-၈၁၁၈၁၇၁ / ၀၉-၄၄၀၀၀၄၁၄၄)

**သိတင်းကျွတ် အထူးအစီအစဉ် အဖြစ် အောက်တိုဘာ ၁ရက်မှ ၁၅ ရက်နေ့ထိ**

**မည်သည့်သင်တန်းမဆို အပ်နှံပါက ၁၀% လျှော့ချပေးမည်**

City & Guilds **City & Guilds (UK) အင်ဂျင်နီယာဒီပလိုမာသင်တန်းများ** (Civil, EP & EC, Mechanical, Air-Con, Plumbing, ...)

City & Guilds **City & Guilds (UK) ကွန်ပျူတာ (IT) ဒီပလိုမာသင်တန်းများ** (Software Developer, IT System Support)

**လျှပ်စစ်နှင့်စက်မှုလက်တွေ့ကျွမ်းကျင်သင်တန်းများ** (PLC, PIC, CNC, Wiring, Welding, Basic Electronic, Engine, ...)

**Auto-CAD နှင့် လုပ်ငန်းခွင်သုံးကွန်ပျူတာသင်တန်းများ** (Windows, DTP, Graphic, Auto-CAD (2D, 3D), A\* (Hardware), Networking, ...)

**အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားသင်တန်းများ** (LTTC (TESOL), SAT, IELTS, TOEFL, Speaking, 4-Skills, English for Engineer, ...)

**TECH TRAINING CENTRE** အမှတ်(၁၁) အောင်မြေသာစည်လမ်း၊ ဆင်ရေတွင်းမှတ်တိုင်၊ ကမာရွတ်၊ 523579, 2304055, 0949341594, 0973043681

**“ဝါရွှေစင်” ဖိုးထည်တိုက်၏**

**သိတင်းကျွတ်အထူးဈေးရောင်းပွဲတော်ကြီး**

ဝါရွှေစင် ဖိုးထည်တိုက်၏ သိတင်းကျွတ်အထူးဈေးရောင်းပွဲတော်ကြီးကို (၅.၁၀.၂၀၁၄)မှ (၉.၁၀.၂၀၁၄)ရက်နေ့အထိ (၅)ရက်တိုင်တိုင် ဝါရွှေစင် ဖိုးထည်တိုက်၏ ဆိုင်တိုင်းတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ဝါရွှေစင် ချစ်အမာပံပရိသတ်များအား ကြိုတင်အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ အားပေးမှုကို အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ဆိုင် (၁) ။ အမှတ် (၁၇)၊ မြွေညို (၁)လမ်း၊ မြွေညိုအိမ်ရာ(ယုဇန)၊ သာကေတမြို့နယ်၊  
 ဆိုင် (၂) ။ အမှတ် (၁၁၄/B)၊ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊  
 ဆိုင် (၃) ။ အမှတ် (၁၇၁)၊ သစ္စာလမ်းမကြီး၊ ဖိုးကောင်းမှတ်တိုင်အနီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်။























ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန  
**အောင်ဘာလေသိန်းဆွဌာနခွဲ**

(၃၀၉) ကြိမ်မြောက်ထိပါးစဉ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ၊ အောက်တိုဘာလ (၁) ရက်နေ့

အခမဲ့ထုတ်ဝေသည်

<p><b>အထူးဆုကြီး ကျပ်သိန်း (၁၅၀၀) ဆု</b></p> <p><b>၆-၇၁၉၉၇၉</b></p>	<p><b>ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၅၀၀)ဆု</b></p> <p>ပ-၃၄၆၀၂၂ ငွ-၂၀၀၄၃၃</p>	<p><b>ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၂၀၀)ဆုများ</b></p> <p>ငွ-၇၆၈၇၉၂                  အ-၂၀၄၄၅၀                  ဒ-၆၄၀၆၉၂                  ပ-၁၃၀၁၅၃                  ည-၉၃၆၅၉၀</p>
<p><b>ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၁၀၀၀)ဆု</b></p> <p><b>၅၂-၃၃၆၁၈၀</b></p>	<p><b>ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၃၀၀)ဆုများ</b></p> <p>မ-၄၁၉၂၄၅ စ-၁၄၆၇၅၀                  ဘ-၂၈၉၆၇၁</p>	

**ပဒေသာယူနစ်ဆုမဲများ**

ကျပ်(၁)သိန်းဆုမဲများ	ကျပ်(၅)သောင်းဆုမဲများ
၂၀၃၃	၉၂၈၁
၅၃၇၉	၂၉၅၃
၈၈၃၂	၆၅၆၂
၃၀၄၃	၇၄၆၆
	၁၅၅၈
	၂၇၁၂

ထွက်ပေါ်လာသော ပေါက်ဂဏန်းများ နှင့် ရှေ့ဂဏန်း လေးလုံး အစဉ်အလိုက်ထပ်တူညီသည့် မည်သည့်အကွရာအတွက်မဆို ပဒေသာ ယူနစ်ဆုအဖြစ် ဆွတ်ခူးရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

**ဆုတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း(၁၀၀)ဆုများ**

မ-၁၈၃၉၅၄	အ-၃၇၉၁၇၁
ဖ-၃၇၂၈၃၀	ထ-၃၈၃၉၈၅
က-၄၅၈၁၉၉	အ-၄၉၀၈၅၃
ည-၆၉၅၃၂၂	ဏ-၉၈၁၅၆၅
ဘ-၃၀၅၈၄၇	ပ-၆၇၀၅၇၀
တ-၁၇၁၉၃၆	ပ-၆၁၉၆၅၀
ဒ-၈၉၄၀၅၈	

**ဆုတစ်ဆုချင်းကျပ်သိန်း(၅၀)ဆုများ**

ဘ-၈၂၀၇၆၅	ခ-၄၃၃၀၀၅	ပ-၂၃၀၈၉၀
ယ-၆၆၉၅၅၁	စ-၅၆၂၀၆၅	ဝ-၄၅၂၉၁၉
ဂ-၆၆၉၂၈၆	ဟ-၇၀၀၉၈၂	သ-၃၈၄၉၉၁
အ-၇၂၂၀၁၉	သ-၅၉၁၄၂၅	ရ-၃၂၀၈၆၀
ကက-၁၆၀၃၁၃	ပ-၁၂၈၆၇၅	ဘ-၄၃၀၃၉၉
ဝ-၉၂၆၈၁၈		

**ဆုတစ်ဆုချင်းကျပ်သိန်း(၂၅)ဆုများ**

မ-၈၄၁၃၃၁	ဝ-၂၅၆၆၅၄	က-၄၅၅၇၅၇
ဌ-၄၂၃၄၃၄	၆-၆၂၂၂၄၇	င-၇၆၂၀၃၀
န-၆၂၀၀၁၀	ထ-၂၆၃၃၃၆	ဗ-၉၁၂၉၈၀
ငွ-၇၉၈၅၇၈	ယ-၄၂၄၉၁၁	ပ-၆၇၈၅၈၀
ဋ-၇၀၁၀၅၆	ပ-၄၉၈၂၉၁	င-၈၀၅၀၀၄
ဖျ-၂၂၉၀၇၈	ပ-၈၈၅၄၄၇	စ-၉၄၀၁၆၀
က-၁၈၃၅၈၉	ယ-၉၃၀၀၈၈	

**ဆုတစ်ဆုချင်းဆုမဲများ**

က	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆုများ	ကျပ်(၂၀၀၀၀၀)ဆုများ	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ	ဇ	ည
ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆု ၈၂၉၁၈၈	၁၆၈၉၄၂ ၆၀၇၀၉၅ ၉၄၉၇၆၈ ၃၃၀၉၃၉ ၇၀၃၄၅၉ ၉၅၈၃၂၆ ၄၃၈၈၈၁ ၇၃၅၀၃၁ ၉၆၁၄၆၇	၁၂၃၉၆၁ ၆၉၈၅၆၁ ၈၄၆၅၃၃ ၁၃၄၆၃၄ ၇၁၉၃၉၈ ၈၅၃၉၂၃ ၁၆၆၅၇၁ ၇၄၃၃၄၀ ၉၂၀၁၁၃ ၆၉၀၇၂၀ ၈၀၉၆၆၄ ၉၇၄၄၇၆	၃၉၃၅၇၅ ၇၅၂၄၃၄ ၉၉၄၅၇၉ ၅၃၅၄၃၅ ၆၃၇၂၀၂ ၉၉၄၄၈၃ ၇၈၅၁၂၀	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၂၀၉၃၀ ၅၅၉၃၀၇	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆုများ ၇၅၅၄၃၀ ၉၀၀၃၈၃ ၉၄၄၀၃၃
ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၂၇၂၇၁၀ ၈၂၂၀၀၅	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၇၁၄၂၁ ၉၁၃၈၇၈ ၉၉၄၇၃၇	ကျပ်(၂၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၄၀၆၃၅ ၉၃၇၂၀၂ ၉၉၄၄၈၃ ၇၈၅၁၂၀	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၉၀၅၄၁ ၆၃၁၀၈၅ ၉၈၅၉၄၇ ၄၄၁၉၅၆	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၆၈၄၈၁၆	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၂၉၄၉၅၈ ၃၁၀၅၉၄ ၇၇၂၁၅၆
ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၃၆၀၇၄၄ ၆၅၇၅၀၂ ၈၀၁၂၆၀ ၄၈၅၀၃၂ ၆၇၀၅၉၂ ၈၁၀၀၀၄ ၅၆၈၆၇၀ ၇၄၂၁၂၉ ၉၁၅၈၄၃	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၃၈၂၈၁ ၈၄၄၈၇၉ ၉၈၇၇၇၁ ၆၀၇၄၈၁ ၉၁၇၃၈၇ ၉၉၃၀၃၅ ၆၉၃၈၀၁ ၉၂၀၃၂၈	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၉၀၅၄၁ ၆၃၁၀၈၅ ၉၈၅၉၄၇ ၄၄၁၉၅၆	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၂၀၉၃၀ ၅၅၉၃၀၇	ကျပ်(၂၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၂၇၆၀၂ ၃၃၂၃၁၆ ၈၄၉၄၃၃ ၁၆၄၈၃၇ ၆၀၇၁၇၂ ၈၆၁၆၁၈ ၁၉၂၂၀၄ ၆၇၆၄၈၅ ၉၂၅၃၉၇ ၂၁၀၈၇၃ ၈၂၇၁၃၀ ၉၆၉၃၅၆	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၅၉၆၆၄ ၆၁၃၀၃၃
ကျပ်(၂၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၀၂၂၃၉ ၃၉၇၁၂၂ ၆၂၉၅၅၀ ၁၂၉၄၁၁ ၄၈၁၉၆၉ ၇၈၃၂၇၆ ၁၉၂၄၅၂ ၅၄၃၇၈၁	ကျပ်(၂၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၃၈၂၈၁ ၈၄၄၈၇၉ ၉၈၇၇၇၁ ၆၀၇၄၈၁ ၉၁၇၃၈၇ ၉၉၃၀၃၅ ၆၉၃၈၀၁ ၉၂၀၃၂၈	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၉၀၅၄၁ ၆၃၁၀၈၅ ၉၈၅၉၄၇ ၄၄၁၉၅၆	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၅၂၀၉၃၀ ၅၅၉၃၀၇	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၆၈၄၈၁၆	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၇၇၂၁၅၆ ၇၇၆၁၆၅ ၇၉၅၅၃၂
ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆု ၉၁၄၇၁၆	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆုများ ၂၂၉၄၁၂ ၂၈၉၉၈၁ ၆၂၆၉၁၈	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၉၀၅၄၁ ၆၃၁၀၈၅ ၉၈၅၉၄၇ ၄၄၁၉၅၆	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၃၇၁၆၇၉	ကျပ်(၂၀၀၀၀၀)ဆုများ ၃၇၂၂၅၅ ၅၆၇၈၅၄ ၆၉၃၃၅၃	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၈၀၂၆၆၄ ၈၀၂၆၉၀
ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆု ၃၆၂၀၅၈	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၂၂၉၄၁၂ ၂၈၉၉၈၁ ၆၂၆၉၁၈	ကျပ်(၁၀၀၀၀၀)ဆု ၃၇၁၆၇၉	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၂၆၀၄၈ ၁၅၆၂၄၀	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၃၇၂၂၅၅ ၅၆၇၈၅၄ ၆၉၃၃၅၃	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၀၀၅၂၃ ၆၁၂၆၂၈ ၈၀၆၇၈၈ ၅၈၈၈၇၃
ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၃၆၅၉၇၅ ၄၇၆၄၅၃ ၉၇၁၃၄၆	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၁၂၂၅၈ ၂၁၀၅၂၈ ၅၄၈၄၇၀ ၁၈၈၀၃၄ ၂၉၅၆၃၉	ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၂၆၀၄၈ ၁၅၆၂၄၀		ကျပ်(၅၀၀၀၀၀)ဆုများ ၃၇၂၂၅၅ ၅၆၇၈၅၄ ၆၉၃၃၅၃	ကျပ်(၃၀၀၀၀၀)ဆုများ ၁၅၀၅၆၈ ၆၇၅၅၂၂ ၈၃၈၇၂၀ ၂၄၉၈၁၁ ၇၃၃၇၆၃ ၈၆၄၄၉၆







